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П Р О Т О К О Л 
 
от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 19.03.2010г. 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 
 
Начало: 09.30 часа. 
Край:     10.27 часа. 
Днес на 19.03.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 12 /дванадесет /, от избрани 13/ тринадесет /общински 
съветници. 
Отсъстващи: г- н Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин – по уважителни 
причини.   
На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, 
Таня Тодорова Андреева – Каменова – Административен секретар на община Хайредин,  
Иван Бешировски – кмет на с. Рогозен,  Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище, Радка 
Мермерска – кметски наместник  на  с. Ботево, Валентин Петров – гл. счетоводител в 
община Хайредин, Ирина Николова Цонова – ст. специалист „ хуманитарни дейности” в 
община Хайредин, Силвия Катанска – гл. експерт „ Бюджет” в община Хайредин, Цветанка 
Студенобушка – директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово, Галя Панчева – 
директор на ОУ „ Св. св. Кирил и Методий” с. Рогозен, представители от кабелна телевизия 
Враца и граждани. 
              Г – н Будьони Замфиров – зам. Председател на ОбС Хайредин откри 
заседанието на ОбС Хайредин:  В  изпълнение чл., 19, ал., 1 и чл., 65 ал., 1 от Правилника за 
организацията и дейността на ОбС Хайредин Председателският съвет на свое заседание 
от 05.03.2010 г., обсъди и предложи насрочване и определяне на дневния ред на 
предстоящото заседание на ОбС Хайредин, както и разпределянето на материалите за 
заседанието на ОбС и Постоянните комисии.  
             На основание чл., 25, т., 1 от ЗМСМА Общински съвет Хайредин бе свикан на 
заседание на 19.03.2010 г., в заседателната зала на ОбС с начало 09.03 часа при проект за  
  

ДНЕВЕН РЕД 
 

         1.Отчет за изпълнение на Бюджет – 2009 год. 
                                                                     Докл. В. Петров – гл. счетоводител на община   
                                                                     Хайредин 
 

2.Отчет за изпълнение на делегираните бюджети на училищата за 2009 год. 
                                                               Докл. Директорите на училищата 
 

3.Отчет за изпълнение програмата за опазване на околната среда и Наредба № 14 
за опазване на зелената система за 2009 г. 

                                                                    Докл. Д. Захариева – гл. експерт „инвестиционни   
                                                                    програми и проекти, екология”. 
 

4.Информация за участие на общината с Проекти по ОП на ЕС през 2009 г., и 
подготовка на Проекти за участие на общината през 2010 – 2011 год. 
 

                                                                   Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин 
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5.Отчет за работата на кметство с. Манастирище през 2009 г., и насоки за 
работата през 2010 г. 

                                                                   Докл. А. Атанасов – Кмет на кметство с.   
                                                                   Манастирище 

6.Докладни: 
6.1. Вносител: Будьони Замфиров Хинов – зам. Председател на ОбС Хайредин, 
относно: връщане за ново обсъждене Решение № 289 от Протокол № 31/11.02.2010 г., 
на ОбС Харйден. 

                                                           Докл. Будьони Замфиров Хинов – зам.   
                                                           Председател  

6.2. Вносител: Будьони Замфиров Хинов – зам. Председател на ОбС Хайредин, 
относно: Обсъждане на молба вх. № 316/05.03.2010 г. , от Младен Димитров Младенов. 

                                                            Докл. Будьони Замфиров Хинов – зам.         
                                                            Председател  

6.3. Вносител: Будьони  Замфиров Хинов – зам. Председател на ОбС Хайредин, 
относно: обсъждане молба от Иван Георгиев Кръстев вх. № 325/12.03.2010 г. 

                                                            Докл. Будьони Замфиров Хинов – зам.         
                                                            Председател  

6.4. Вносител: Будьони Замфиров Хинов – зам. Председател на ОбС Хайредин, 
относно: обсъждане молба от Георги Кръстев Георгиев вх. № 324/12.03.2010 г. 

                                                             Докл. Будьони Замфиров Хинов – зам.         
                                                             Председател  

6.5. Докладна от група общински съветници с вх. № 326/12.03.2010 г. 
7. Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение на  социално 
слаби граждани от общината за месец март 2010 г. 
                                                                      Докл. И. Гиздова – Председател на ПК   
                                                                  по „социални дейности”. 
 8. Питания, изказвания и предложения на граждани. 
 
              Г – н Будьони Замфиров – зам. Председател на ОбС Хайредин обяви и 
откри заседанието на ОбС Хайредин. Преди да предложи дневния ред за 
настоящото заседание г – н Б. Замфиров – зам. Председател предложи т.1от дневния 
ред да не се обсъжда и да отпадне по настояване на г- н Радослав Тодоров Стойков – 
кмет на община Хайредин. Г- н Стойков на Постоянна комисия по „ БиФ” при 
Общински съвет оттегли същата поради  технически грешки и неясноти.  
              Г- н Ангел Стефанов – общински съветник поиска думат. 
              Г – н Ангел Стефанов – общински съветник: Въпреки това, че някои не 
разбира от финанси, аз не смятам, че т. 1- ва от дневния ред трябва да отпадне. 
               Г –н Б. Замфиров – зам. Председател на ОбС Хайредин предостави думата 
на г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин.  
              Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин потвърди оттеглянето  
на т.1 – ва от дневния ред. 
              Г – н В. Петров – гл. счетоводител при община Хайредин: Потвърди 
оттеглянето на точката от дневния ред, като прие отчета  за изпълнение на 
Бюджет – 2009 год.,  да бъде коригиран и обсъден на следващото заседание на ОбС 
Хайредин.   
             След станалите разисквания предложението за оттегляне на т. 1 от 
дневния ред се гласува  
 
            Общински съвет гласува: 
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                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  6 

“ПРОТИВ” –       5 
“ВЪЗД.СЕ” -      1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

          Г – н Ангел Стефанов – общински съветник: Предложи т. 6.5 от дневния ред 
да отпадне: докладна от група общински съветници с вх. № 326/12.03.2010 г., относно 
конфликт на интереси по Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на 
интереси според които общинския съветник г – н Цветомир Кирилов Кръст  като 
лице заемащо публична длъжност няма право съгласно чл. ,9, ал., 1 от цитирания 
Закон  да се разпорежда с общинско имущество.  По предложението за отпадане на 
т. 5.6 зам. Председателя на ОбС г – н Б. Замфиров, които води заседанието поясни, че 
съгласно чл., 19 ал., 4 цитирам: „ когато орган на местно самоуправление обсъжда и 
решава въпрос, по които  негов член е декларирал частен интерес последният не 
участва в обсъждането и гласуването. В тези случай решенията се приемат с 
предвиденото мнозинство от членовете на орган като се изключи лице, за което е 
налице конфликт на интереси” и  г – н Замфиров – зам. Председател на ОбС 
предложи гласуване. Като гласуваха за отпадането на точка 5.6 от дневния ред по 
следния начин 

 
                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  5 

“ПРОТИВ” –        6 
“ВЪЗД.СЕ” - НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА 
                

             Г – н Цветомир Кирилов Кръстев – общински съветник:  Държа гласуването да 
бъде поименно и отново да се гласува дневния ред, той беше подкрепен и от г – н Ангел 
Стефанов – общински съветник. 
           При което г – н Б. Замфиров – зам. Председател при настояване от общинските 
съветници г – н   Кръстев и  г – н Стефанов отново подложи дневния ред на гласуване  
 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  6 
“ПРОТИВ” –        6 

“ВЪЗД.СЕ” - НЯМА 
ДНЕВНИЯ РЕД НЕ  СЕ ПРИЕМА 

Съгласно ЗМСМА чл., 27, ал., 3 „ поради липса на мнозинство решението отпада”. 
 

              Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”направи предложение 
да се гласува дневния ред точка по точка. Това предложение също не бе прието от 
шестимата общински съветници, след което започнаха неформални изказвания. 
             Отношение по този въпрос взе и г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на 
община Хайредин:  Дълбоко съм разочарован. Днешното заседание на ОбС предварително 
е обречено на скандали. Уважавам всички присъстващи в залата и смятах, че общинските 
съветници на община Хайредин би трябвало да се занимават с проблеми които са наболели 
и които са особено важни, като здравеопазване, кражби, инфраструктура, училищата 
и.т.н. Това са отговорни хора и вместо да показваме от друга страна община Хайредин, 
това ли е начинът да се направи материал от скандали?  
         След което г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин напусна 
залата. 
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            Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”: На всички 
присъстващи в залата, смятам, че е редно да се обясни, че този проблем не е от вчера. 
Това е един казус които е необходимо да се реши, но просто се протакаше във времето, или 
умишлено се прикриваше. Тези и други думи сме ги чували много пъти и това беше 
поредният.  Смятам, че всички ние сме хора, които можем да разберем за какво става 
дума. 
         След думите на г – жа Искра Гиздова напускат заседанието г – н Цветомир Кирилов 
Кръстев, г – н Ангел Димитров Стефанов, г – жа Галина Здравкова, г – н Петър Кременски, 
г – н Благой Божко и г – н Нино Братанов. 
            Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”: 
Необходимо е да са отбележи, че на 09.02.2010 г., от  Областен управител на област 
Враца е пристигнало писмо в което се споменава, че поради възникналия конфликт на 
интереси е необходимо да се свика комисията към ОбС по конфликт на интереси и се вземе  
съответното  решение. Сесията на ОбС се проведе на 11.02.2010 г., и такова писмо не ни 
беше предоставено на вниманието, с което смея да твърдя, че г – н Александров прикри 
този въпрос. Всички разбираме за какво точно става въпрос и не знам защо колегите не 
излязат от ситуацията с достойнство?  Всяко нещо си има начало и край. Всичко това , 
което се твърди, а именно, че има конфликт на интереси е подплатено с Законови 
материали.  Г – жа Гиздова отправи е една забележка към г – жа Здравкова, която е 
Председател на ПК по конфликт на интереси: такава комисия, не може да се решава да се 
свика десет часа преди заседанието на ОбС и отбележи, че многократно е сигнализирано 
за този проблем.  
               Г – н Будьони Замфиров – зам. Председател на ОбС Хайредин: Длъжен съм да 
отбележа, че има върнато Решение № 289/11.02.2010 г., от Протокол № 31 от редовно 
заседание на ОбС от Областен управител и след като изходихме от сроковете упоменати 
в писмото Председателите на ПК на заседанието на Председателския съвет бе решено да 
се  проведе заседанието на ОбС преди датата по приетия плана, за да отменим това 
Решение. Смятам за необходимо да попитам, кой  ще поеме отговорността за 
проваленото заседание?   
            След като ОбС не можеше да продължи своята работа г – н Будьони Замфиров – 
зам. Председател  обяви почивка от 10 минути.   
          След обявената почивка ОбС Хайредин поради липса на кворум прекрати своята 
работа! 
 

  
 
 
 
 
 
Техн. сътрудник:………………...                 ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 
                                                                             ОбС-Хайредин                / Б. Замфиров   
                               /Д. Димитрова /                                            
                                                                            

 


